
Protokół Nr XLIV/9/2022 

Sesję rozpoczęto w dniu 22 czerwca 2022 roku o godz. 9:00 i zakończono o godz. 10.
40 

W sesji na podstawie 

listy obecności na ogólną ilość 15 radnych udział wzięło 14 radnych, czyli wymagane quorum. Miejsce 

odbycia sesji – sala „ Stodoła „ Gminne Centrum Kultury w Gąsawie ul. Żnińska 3a 

 

Radni nieobecni  

1. Robert Dworek 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

Błażej Łabędzki – Wójt Gminy Gąsawa, 

Natalia Nowakowska – Sekretarz Gminy Gąsawa, 

Genowefa Bocian – Skarbnik Gminy Gąsawa, 

Jacek Superczyński – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gąsawie, radny Rady Powiatu w Żninie 

Joanna Łakomska – Kierownik GOK w Gąsawie 

Leszek Kuchciński – Kierownik Zakładu Robót Publicznych 

Zofia Brzykcy – Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Gąsawie 

     

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym oraz informacja z realizacji uchwał. 

6. Informacja o złożonych interpelacjach i wnioskach przez radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy na 

okres 3 lat nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Gąsawa, 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie 

ewidencyjnym Gąsawa gmina Gąsawa. 

c) wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2022 rok, 

d) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2032. 

8. Debata nad Raportem o stanie Gminy Gąsawa za rok 2021 

a) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania 

9. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2021 wraz ze sprawozdaniem 

finansowym gminy za 2021 rok oraz informacją o stanie mienia komunalnego: 

a) wprowadzenie, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o przedłożonym przez 

Wójta sprawozdaniu finansowym, sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2021 rok wraz  

z informacją o stanie mienia Gminy, 

c) wniosek komisji rewizyjnej,  

d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku komisji rewizyjnej dotyczącej 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z działalności finansowej za rok 2021 

e)  dyskusja, 

f) podjęcie uchwał w sprawach: 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy za 2021 rok, 

- udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie. 

 

 

 



Ad.1,2 

Otwarcia sesji dokonał przewodniczący rady gminy Mariusz Kazik, który powitał wszystkich przybyłych na 

sesję oraz na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji na ogólną ilość 15 radnych udział bierze14 

radnych i jest ona władna do podejmowania uchwał. Następnie przedstawił porządek obrad sesji, który został 

przyjęty jednogłośnie (14 głosów „za”) 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z ostatniej sesji został wyłożony do wglądu 

radnych przed sesją oraz w biurze rady. Zapytał radnych czy go czytać, czy przyjmą w wersji wyłożonej bez 

odczytywania. Radni zdecydowali, aby protokołu nie odczytywać i przyjęli w wersji wyłożonej jednogłośnie 

14 głosami „za”. 

Ad.4. 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy złożył sprawozdanie o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

Ad.5   

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym od dnia 02 czerwca 2022 

roku do 21 czerwca 2022 roku oraz informację z realizacji uchwał (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nie wpłynęła żadna interpelacja, i nie został złożony żaden 

wniosek . 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawach 

Przed przystąpieniem do głosowania nad projektami uchwał Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się 

do radnych z propozycją, żeby uchwały były odczytywane w zakresie określonym w § 40 ust.1 pkt 1 

Statutu Gminy czyli żeby była odczytywana data i tytuł uchwały – radni jednogłośnie wyrazili zgodę, 

żeby uchwały przed przystąpieniem do głosowania odczytywać w zakresie zaproponowanym przez 

Przewodniczącego Rady Gminy.  

 

 

a) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami kolejnych umów 

dzierżawy na okres 3 lat nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Gąsawa, 

projekt uchwały był omawiany i pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady gminy. Nie wniesiono uwag 

do przedstawionego projektu uchwały. Za podjęciem Uchwały Nr XLIV/291/2022 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami kolejnych umów dzierżawy na okres 3 

lat nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Gąsawa, głosowało 14 radnych  

( jednogłośnie)  

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie 

ewidencyjnym Gąsawa gmina Gąsawa. 

projekt uchwały był omawiany i pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady gminy. Nie wniesiono uwag 

do przedstawionego projektu uchwały. Za podjęciem Uchwały Nr LIV/292/2022  w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w opbrębie ewidencyjnym 

Gąsawa gmina Gąsawas głosowało 14 radnych ( jednogłośnie)  

c) wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2022 rok, 

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2022 rok został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji rady gminy. Skarbnik Gminy p. Genowefa Bocian 

przedstawiła radnym wprowadzenie do projektu uchwały . W budżecie Gminy Gąsawa na 2022 rok 

dokonano zmian, które polegały na zwiększeniu: dochodów o kwotę 1.331.355,14 zł, wydatków o 

kwotę 1.409.355,14 zł , deficytu budżetowego o 78.000,00 zł oraz na zmianach w rozdziałach i 



paragrafach klasyfikacji budżetowej. Po stronie dochodów zwiększono budżet o kwotę 

1.331.355,14 zł, w tym: 

1. dotację celową z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne 

lub materiały ćwiczeniowe, w związku Informacją Wojewody Kujawsko Pomorskiego nr 

WFB.I.3120.3.39.2022 z dnia 3 czerwca 2022 r. w wysokości 19.230,14 zł,  

2. dotację celową na podstawie Informacji Wojewody Kujawsko Pomorskiego nr 

WFB.I.3120.3.42.2022 z dnia 14 czerwca 2022 r. w wysokości 12.710,00 zł, z przeznaczeniem na:  

- realizację ustawy z dnia 11 lutego 2016 r. o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci 

12.701,00 zł, 

- realizację zadań związanych z przyznaniem Karty Dużej Rodziny wynikających z ustawy o 

Karcie Dużej Rodziny - 9,00 zł 

3.środki z Funduszu Pomocy przeznaczone na realizację zadań na podstawie Ustawy z dnia 12 

marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa- Informacje Wojewody Kujawsko Pomorskiego: nr WFB.I.3121.3.68.2022 z dnia 10 

czerwca 2022 r.,  nr WFB.V.1612.134.2022 z dnia 15 czerwca 2022 r. o kwotę 1.298.140,00 zł, w 

tym: 

- zasiłki okresowe 2.400,00 zł 

- zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy zakwaterowanym w obiektach 

zatwierdzonych przez Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Kujawsko 

Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego - 1.272.740,00 zł 

- wypłatę przez Gminy świadczeń pieniężnych - stawka 40,00 zł za osobę dziennie, za czerwiec 

2022 r. 23.000,00 zł 

4. dokonano zwiększenia dochodu z tytułu otrzymanego dofinansowania w kwocie 1.275,00 zł z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej za przekazane wnioski i 

zaświadczenia, w związku z realizacją programu Czyste powietrze.  

Dokonano korekty: 

- rozdziału klasyfikacji budżetowej dotyczącej wpływów z części opłaty za zezwolenie na 

sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym, 

- paragrafu klasyfikacji budżetowej środków z Funduszu Pomocy przeznaczonych na edukację 

dzieci z Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa. 

Po stronie wydatków zwiększono budżet o kwotę 1.409.355,14 zł, w tym dokonano zmian  

w rozdziałach i paragrafach klasyfikacji budżetowej a mianowicie: 

W dziale trans[port i łączność dokonano zwiększenia środków o 20.000,00 zł na modernizację 

parkingu przy budynku administracyjnym urzędu gminy w Gąsawie na działce 3/15 poprzez 

utwardzenie kostką polbruk. 

W dziale turystyka dokonano korekty wydatku poprzez zmniejszenie o 2.000,00 zł aby 

zabezpieczyć środki w dziale Obsługa długu publicznego na zapłatę odsetek od kredytów 

długoterminowych w związku ze wzrostem stóp procentowych. 

Gospodarka mieszkaniowa w dziale tym dokonano korekty wydatku pomiędzy paragrafami 

klasyfikacji budżetowej o 1,00 zł. 

Działalność usługowa - w dziale tym dokonano zmniejszenia wydatku o 12.500,00 zł aby 

zabezpieczyć część środków na modernizację parkingu przy budynku administracyjnym urzędu 

gminy w Gąsawie na działce 3/15 

W dziale bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa dokonano zwiększenia środków 

o 1.340.740,00 zł na: 



- zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy zakwaterowanym w obiektach 

zatwierdzonych przez Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Kujawsko 

Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego - 1.295.740,00 zł - Informacje Wojewody Kujawsko 

Pomorskiego nr: WFB.I.3121.3.68.2022 z dnia 10 czerwca 2022 r.,WFB.V.1612.134.2022 z dnia 

15 czerwca 2022 r. 

- realizację zadań bieżących z zakresu ochrony przeciwpożarowej - 45.000,00 zł 

Obsługa długu publicznego - w dziale tym dokonano zwiększenia wydatku o 22.000,00 zł, z 

przeznaczeniem na zapłatę odsetek od kredytów długoterminowych w związku ze wzrostem stóp 

procentowych.  

W dziale oświata i wychowanie dokonano zwiększenia wydatku o 19.230,14 zł, z 

przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały 

ćwiczeniowe, w związku Informacją Wojewody Kujawsko Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.39.2022 

z dnia 3 czerwca 2022 r. 

W dziale ochrona zdrowia dokonano korekty wydatku pomiędzy paragrafami klasyfikacji 

budżetowej o 50.000,00 zł. 

W dziale pomoc społeczna zwiększono wydatek o 7.178,58 zł: 

- jako środki z Funduszu Pomocy przeznaczone na realizację zadań na podstawie Ustawy z dnia 

12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa w kwocie 2.400,00 zł 

- zwiększenie środków o 3.503,58 zł - przesunięcie z działu Rodzina aby zakończyć realizację 

części zadań dotyczących świadczenia wychowawczego oraz zabezpieczyć zakupy, usługi oraz 

badania lekarskie dotyczące pracowników GOPS. 

- zwiększono wydatek dotyczący wynagrodzeń wraz z pochodnymi o 1.275,00 zł tytułu 

otrzymanego dofinansowania w kwocie 1.275,00 zł z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej za przekazane wnioski i zaświadczenia, w związku z realizacją 

programu Czyste powietrze. 

W dziale rodzina dokonano zwiększenia wydatku o kwotę 9.206,42 zł, w tym: zmniejszenia 

środków o 3.503,58 zł jako przesunięcie do działu Pomoc Społeczna aby zakończyć realizację 

części zadań dotyczących świadczenia wychowawczego oraz zabezpieczyć zakupy, usługi oraz 

badania lekarskie dotyczące pracowników GOPS oraz zwiększenia w wysokości 12.710,00 zł, z 

przeznaczeniem na:  

 realizację ustawy z dnia 11 lutego 2016 r. o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci 

12.701,00 zł 

 realizację zadań związanych z przyznaniem Karty Dużej Rodziny wynikających z ustawy 

o Karcie Dużej Rodziny - 9,00 zł. 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w dziale tym dokonano zwiększenia środków o 

8.000,00 zł na koszty zatrudnienia 1 osoby w ramach prac publicznych na okres 6 miesięcy. 

W dziale kultura fizyczna dokonano korekty wydatku poprzez zmniejszenie o 2.500,00 zł aby 

zabezpieczyć środki w dziale Obsługa długu publicznego na zapłatę odsetek od kredytów 

długoterminowych w związku ze wzrostem stóp procentowych. 

Po dokonaniu powyższych zmian budżet gminy Gąsawa na 2022 rok przedstawia się następująco: 

Dochody budżetowe 48.330.779,67 zł ,wydatki budżetowe 51.214.800,23 zł, deficyt budżetowy 

2.884.020,56 zł. Źródło pokrycia deficytu budżetowego to: 

1) niewykorzystane środki pieniężne na rachunku bieżącym budżetu, wynikające z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu: 



- niewykorzystana w 2021 roku dotacja z Urzędu Wojewódzkiego 646.816,34 zł 

- wsparcie finansowe w ramach realizacji programu "Laboratoria Przyszłości” 119.400,00 zł 

2) niewykorzystane środki pieniężne z tytułu realizacji zadań określonych w programie profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz zwalczania narkomanii w kwocie 97.225,77 zł 

3) wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 6 ustawy - 177.820,10 zł 

4) kredyt długoterminowy - 1.842.758,35 zł 

W dyskusji radny Józef Goc pytał jaki jest koszt założenia kostki polbruk przed budynkiem urzędu 

gminy i czym jest spowodowane zwiększenie budżetu o 45.000,00 zł budżet dla OSP. 

Radny Jacek Mielcarzewicz  w jakim celu została dokonana w dziale ochrona zdrowia   korekta 

wydatku pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej o 50.000,00 zł. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że na utrzymanie OSP zabrakło już środków finansowych w związku z tym 

wynikła potrzeba zwiększenia środków w tym dziale. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że przesunięcie środków w dziale 851 roku jest spowodowane 

zakupem sprzętu rekreacyjnego. 

Uchwała Nr XLIV/293/2022 w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2022 rok 

została w głosowaniu jawnym podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie ) 

d) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2032 

projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji Rady Gminy, nie wniesiono 

uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Uchwała Nr XLIV/294/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2022-2032 została w głosowaniu jawnym podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 minutową przerwę 

Po przerwie. 

 

Ad.8. Debata nad Raportem o stanie Gminy Gąsawa za rok 2021 

 

Na początku Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nikt z mieszkańców nie złożył 

wniosku o udział w debacie w związku z tym w dyskusji nad debata mogą wziąć udział tylko radni 

bez ograniczeń czasowych. Radni również otrzymali raport z którym mogli się zapoznać.  

W dyskusji  nad raportem nikt nie zabrał głosu.  

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwalę w sprawie udzielenia Wójtowi wotum 

zaufania. 

W głosowaniu jawnym radni 14 głosami „za”  (jednogłośnie ) przyjęli uchwałę o udzieleniu 

Wójtowi Wotum zaufania – Uchwała Nr XLIV/295/2022 

Wójt Gminy podziękował za wotum zaufania i stwierdził, że jest to efekt pracy całego zespołu . 

Ad.9 

W tym punkcie porządku obrad radni rozpatrzyli sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 

2021 rok wraz ze sprawozdaniem finansowym gminy za 2021 rok oraz informację o stanie mienia 

komunalnego. 

Ad.9.a. 

Wprowadzenie do tego punktu porządku obrad  na prośbę Wójta Gminy przedstawiła Skarbnik 

Gminy p. Genowefa Bocian. 

Ad.9.b. 



Skarbnik Gminy p. Genowefa Bocian przedstawiła uchwałę Nr 13/S/2022 Składu Orzekającego Nr 

10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 28 kwietnia 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Gąsawa sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy. 

 

 

 

Ad.9.c. 

Przewodniczący komisji Rewizyjnej p. Józef Goc  przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej o 

wykonaniu budżetu gminy za 2021 rok oraz wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 

2021 rok. 

Ad.9.d. 

Skarbnik Gminy p. Genowefa Bocian na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy przedstawiła  

uchwałę Nr 9/Kr/2022 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy z dnia 24 maja 2022zs roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Gąsawa w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Gąsawa za 2021 rok 

 

Ad.9.e. 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Kazik otworzył dyskusję 

dotyczącą sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok, oraz wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy za 2021 rok. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu 

 

Ad.9.f 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Roman Szczęsny odczytał uchwałę Nr XLIV/296/2022 w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2021 rok..  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała Nr XLIV/296/2022 została podjęta 14 

głosami „za” (jednogłośnie) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr XLIV/297/2022 w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

Uchwała została podjęta 14 głosami „za”,0 głosów – przeciw i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Wójtowi absolutorium. 

Wójt Gminy Błażej Łabędzki podziękował Radzie Gminy, za jednomyślne absolutorium. Słowa 

podziękowania Wójt Gminy skierował do kierownictwa Urzędu Gminy oraz poszczególnych 

pracowników Urzędu i wszystkich jednostek podległych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutową przerwę. 

Po przerwie 

 

Ad.10. Wolne głosy i wnioski 

 

Pan Błażej Łabędzki Wójt Gminy Gąsawa poinformował radnych, że w sierpniu będzie kolejny 

nabór  wniosków na rządowy Program Dróg Samorządowych gdzie dofinansowanie wynosi 50/50, 

oraz będzie ogłoszony trzeci na bor na składanie wniosków w ramach programu „Polski Ład” gdzie 

dofinansowanie wynosi 95%. 



Radny Jacek Mielcarzewicz pytał czy osoba zainteresowana prowadzeniem działalności leczniczej 

w budynku po byłym ośrodku zdrowia  zgłosiła się w celu ustalenia prac remontowych. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że po 26 czerwca br. ma przyjechać ten pan z osobą która określi plan prac w 

tym budynku. 

Sławomir Krygier sołtys z Drewna wnioskował o modernizację drogi w Drewnie w kierunku pana 

Świtały. Mieszkają już tam 4 rodziny prowadzone są trzy działalności gospodarcze i nadal to 

osiedle się rozbudowuje. 

Podziękował za poszerzenie poboczy  oraz wnioskował o dalszą naprawę drogi Drewno – Osiny. 

Wójt Gminy odpowiedział, że  to radni decydują o tym jakie drogi będą robione. 

Sołtys z Gąsawy p. Teresa Kawczyńska w imieniu mieszkańców ul. Kwiatowej złożyła wniosek o 

przełożenie chodnika na ul, Kwiatowej na kostkę polbruk. Podziękowała Kierownikowi Zakładu 

Robót Publicznych za naprawę tzw. deszczówek na ul. Trzemeszeńskiej. 

Wójt Gminy odpowiedział, że ulica Kwiatowa jest zrobiona. Sołtys poinformowała, że nie chodzi o 

drogę tylko o chodnik  po obydwu stronach. 

Maria Warda sołtys sołectwa Gogółkowo –w Gogółkowie został zrobiony plac zabaw z rządowych 

pieniędzy, ale firma z Gorzyc która to robiła zbankrutowała i może być problem z naprawą 

gwarancyjną. Nawiązała do wydanego właśnie 1 numeru gazety gminnej „ Gąsawska Gmina” „nie 

wiem kto wymyślił wydawanie gazety samorządowej ale ja jako sołtys nie będę listonoszem i nie 

będę tej gazety rozprowadzała proszę sobie to załatwić w swoim zakresie, jak wiecie jestem 

dziennikarką niezależną i wydawanie gazety samorządowej nie godzi się z moją postawą, ponieważ 

w opinii według reguł reklamujecie się za pieniądze samorządowe tego nie powinno być.” Na 

zakończenie zapytała z jakich pieniędzy jest to finansowane. 

Wójt Gminy p. Błażej Łabędzki odpowiedział że ideą jest informowanie mieszkańców gminy 

Gąsawa o naszych dokonaniach bo mieszkańcy mają prawo wiedzieć, co dzieje się a niestety media 

informowały tylko o tym co działo się złego natomiast naszą ideą jest rzetelnie informowanie 

społeczeństwa a nie autoreklama są przedstawione fakty, Koszty 1500,00 zł z promocji gminy. Na 

zakończenie dodał, że jeżeli ktoś nie wyraża woli współpracy to trudno gmina zorganizuje inny 

sposób dostarczenia gazety gminnej do mieszkańców. Nawiązał również do tego, że to nie jest 

pierwszy przypadek kiedy firma bankrutuje i dodał że gmina poszuka wtedy innej firmy. 

Radny Józef Goc pytał co dalej geotermią  

Wójt Gminy wyjaśnił, że wpłynęły dwie oferty jedna za 37 mln. zł druga 51 mln. zł. Dlatego 

złożono wniosek o kolejne dofinansowanie i jeżeli będzie odpowiedź negatywna to będzie 

ogłoszony drugi przetarg. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Kazik poinformował, że w innych gminach trwają już 

odwierty. Dodał, że o geotermii mieszkańcy wypowiadają się z nadzieją  zwłaszcza w dzisiejszych 

czasach, kiedy to centy opału idą drastycznie w górę.  

Radny Artur Mrówczyński – poparł Pana Wójta , co do wydanego czasopisma ponieważ 

mieszkańcy . Zaproponował, żeby kolejne posiedzenia komisji rady gminy odbyć w obiekcie „ 

Zielona Szkoła” w Chomiąży Szlacheckiej . Zwrócił się z prośbą  Słupy energetyczne – robimy 

drogę za prawie 1 mln zł po miesiącu przyjedzie ENEA i będzie rozkopywać tą drogę 

zaproponował żeby teraz chociaż położyć rury pod spodem zanim powstanie droga a słupy w 

późniejszym terminie. 

Wójt Gminy odpowiedział – energetyka powinna przed położeniem nawierzchni uporządkować 

sprawy oświetlenia w związku z tym poinformował, że będzie rozmawiał z Kierownikiem ENEI w 

tej sprawie. 

Radny Leszek Kranz pytał czy po przeprowadzeniu modernizacji przepompowni ścieków w 

Godawach wszystkie nieczystości będą przewożone do Godaw. 

Leszek Kuchciński Kierownik Zakładu Robót Publicznych potwierdził, że tak będzie a jest to 

związanie z kosztami i ze względu na koszty planuje się zrobić punkt zrzutowy w Godawach. 

Radny Leszek Kranz stwierdził, że nie jest to odpowiednie miejsce ponieważ przepompownia jest 

usytuowana w środku wioski. 



Radny Jacek Mielcarzewicz [pytał kiedy odbędzie się spotkanie z kierownikami jednostek 

organizacyjnych gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że ze względu na sezon urlopowy  poczekajmy do 

września i wtedy termin takiego spotkania zostanie z panem Wójtem uzgodniony. 

Radny Leszek Kranz - pytał czy z programu „ Polski Ład „  można robić również inne zadania a nie 

tylko drogi. 

Radny Roman Szczęsny Wiceprzewodniczący Rady Gminy ustosunkował się do tej wypowiedzi i 

stwierdził, że są miejscowości które czekają na drogi np. Glowy, Drewno. 

Przewodniczący Rady Gminy  nawiązał do wydanego czasopisma gminnego i stwierdził, że 

informacje które są zawarte w tej gazecie to są informacje dotyczące zadań inwestycyjnych 

rozpoczętych i ukończonych realizowanych przez Wójta Gminy. .Złożył podziękowania na ręce 

sołtysa sołectwa Szelejewo za przygotowanie pikniku integracyjnego związanego z otwarciem 

świetlicy w Szelejewie. 

Radny Paweł Brzykcy pytał czy jest planowane oficjalne otwarcie świetlicy w Obudnie. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jest otwarcie przewidziane trzeba tylko uzgodnić termin. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział w sesji i zamknął obrady XLIV sesji Rady 

Gminy w Gąsawie. 

 

 

         Przewodniczący Rady Gminy 

 
Protokolant:         Mariusz Kazik 
M.Majda 


